
 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde onsdag d. 1. november 2023.  

Tilstede:  

Jan Kjærsgaard, Allan Rosenkrans, Knud Appel, Lars Sørensen, Gitte 
Dinesen, Jan Sørensen og Anna-Marie Nielsen (referent).  
 

 

1. Godkendelse af dagsorden 
 Godkendt.  

 
2. Grønt Partnerskab – Amstrup 
 Der har været møde i det grønne partnerskab i dag.  Vi skal  

 have søgt penge andre steder.  Hele forløbet blev gennemgået 
på mødet i Grønt Partnerskab i dag. Der er ”grønt lys” til at gå i 

gang, men vi mangler at få økonomien på plads.  
   
3. Grønt Partnerskab - Falling 

 Intet nyt.  
 

4. Status vedr. Ørting Handelsplads 
 Sidste åbningsdag er d. 30. november d.å.   
   

5. Dialogmøde med Klima og Plan den 24. oktober 2023  
 Jan og Gitte har været til møde på kommunen til dialogmøde.  

Vi har i dag fået tilsendt materiale fra mødet, som bl.a. 
handlede om ”Planstrategi 2023 – forløber til den kommende 
kommuneplanrevision 27-10-2023. 

Bæredygtige byer og landsbyer • Bæredygtige landskaber” 
  

Odder Kommunen har fået lavet en velkomstpakke til tilflyttere 
 til Odder Kommune.   

   
6. Planlægning af dialogmødet samt generalforsamlingen 

2024 

 Forslag dialogmøde – uge 4 eller 5 2024 
 Forslag generalforsamling uge 12 – torsdag d. 21. marts 2024.  

 På valg til generalforsamlingen er:  
 Knud Appel  
 Anna-Marie Bach Nielsen  

 Jan Kjærsgaard  
 Jan Sørensen – suppleant for 1 år 

  Lars Sørensen - suppleant for 1 år 



 

  

   
7.   Planlægning af bestyrelsesmøder foråret 2024 

 Gitte kommer med forslag til datoer til næste møde.  
 

8.  Overdragelse af formandsposten. 
 Jan har solgt huset i Ørting og flytter til Odder. Dvs. han  
 stopper i Lokalrådet.  

  
9. Henvendelse fra borgerne  

 Der er ikke kommet henvendelser.  
 
10. Siden sidst  

 a) Der er kommet en henvendelse fra Lokalrådet i Gylling vedr.  
     separering og overløb.  

     Kommunen har tilsynspligt til at sikre, at der er sket 
     separation af regnvand.  
     Vi har meldt tilbage til Gylling, at vi gerne vil deltage i et 

     møde med Odder Kommune.  
      

 b) Der er kommet en henvendelse fra Lokalrådet på Alrø vedr.  
      projekt Gateway Alrø, som er en del af udviklingsplanen 
                      ”Længe leve fjorden”.      

      Det viser sig, at det involverer Amstrup-siden af  
     dæmningen med forskellige nye tiltag.  Det kan betyde en  

      øgning af trafikken igennem specielt Amstrup.  Men det er  
      kun på projektbasis p.t.  
  

  
11 Bordet rundt 

                 Gitte laver referat til næste møde.  
  
12.  Evt.  

 Intet.  
 

  
 

Kommende møder 
 
Bestyrelsesmøde: onsdag d. 13. december (Gitte)  

 
Fællesmøde i Fillerup med de andre lokalråd: onsdag d. 8. november – Jan 

K. og Gitte.  
   
   

  
 

 
 
 

 


